



Frank Scofield, Musée du ski des Laurentides - Laurentian Ski Museum

Frank Scofield (1911-décédé), Intronisé en 1985.

Né à Westmount en 1911, Frank Scofield, en collaboration avec Jackrabbit Johannsen, organise la 1^{ière} course de ski de fond des Laurentides. Dès 1939, il fut directeur de l'école de ski et de la boutique de l'Hôtel Chantecler à Ste-Adèle. Il fût le 1^{ier} Canadien à tourner des films sur le ski en Europe, aux États-Unis et au Canada avec ses propres commentaires. Enfin, il fut examinateur niveau IV pour l'AMSC puis président de cette association.

Frank Scofield (1911-deceased), Inducted in 1985.

Born in Westmount in 1911, Frank Scofield, along with Jackrabbit Johannsen he organised the first cross country race in the Laurentiens. In 1939, he became Director of Chantecler ski school and ran both the ski school and the ski shop. He was the first Canadian to make ski movies in Europe, United States and Canada which were personally narrated by Frank. Also, Frank was an examiner level IV with C.S.I.A. and later became its president.